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De fractie heeft de volgende vragen:

De fractie van D66 Roosendaal heeft via de communicatiekanalen van de Gemeente Roosendaal 
vernomen dat de komende weken werk gemaakt zal worden van het opruimen van verkeerd 
geplaatste fietsen op het Stationsplein. Wat ons betreft een zeer welkome actie die het aanzien van 
het Stationsplein en de bruikbaarheid van de fietsenrekken zeker goed zal doen.

Ook zijn wij tevreden over de duidelijkheid van de geplaatste informatieborden over waar en hoe een 
verwijderde fiets opgehaald kan worden.

Daarbij viel ons echter wel op, dat de verschuldigde €20 bij het ophalen van een verwijderde fiets 
alleen in contanten voldaan kan worden.

In de gehele samenleving is digitaal betalen met PIN of contactloos met bankpas of telefoon 
inmiddels gemeengoed. Ook de gemeente Roosendaal streeft tegenwoordig omwille van het gemak 
en de veiligheid naar zo min mogelijk contante betalingen bij de balie Publiekszaken.

Dat brengt de fractie van D66 Roosendaal tot de volgende vragen:

1. Waarom is er toch niet voor gekozen om een digitale betaling bij het ophalen van een 
verwijderde fiets bij Openbare Werken mogelijk te maken?

2. Is het college bereid werk te maken van het alsnog mogelijk maken van digitale betalingen bij 
het ophalen van een verwijderde fiets bij Openbare Werken?

Namens de fractie van D66, 

Harm Emmen



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Omdat er aan onze locatie aan De Gewenten geen voorzieningen aanwezig waren voor digitale 
betaling is er, (gelet op techniek en kosten destijds), 5 jaar geleden voor gekozen om enkel 
contante betalingen te accepteren.

2. Wij delen uw uitgangspunt om zo min mogelijk contante betalingen te laten doen. Daarom zijn 
wij graag bereid om voorzieningen te treffen waardoor ook digitaal betaald kan worden bij onze 
locatie aan De Gewenten. Wij zullen stappen ondernemen om dit op korte termijn mogelijk te 
maken. Bij de eerstvolgende opruimactie zullen burgers dan ook digitaal de kosten van de 
bestuursdwang kunnen voldoen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

De burgemeester,

J.M. van Midden


